
Bestyrelsesmøde i Stubberup Grundejerforening den 7. maj 2024
Mødet afholdt hos CR

Tilstede var: Jan Busholdt - JB,
Christian Rasmussen - CR, 
Jonas Lock Larsen - JLL,
Kristoffer Galskjøt – KG
Henning Berg - HB (Suppleant)
Henrik Jeberg – HJ (referent)

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

       Referat fra bestyrelsesmøde den 5. marts 2023 blev godkendt uden 
bemærkninger.
Referat er lagt på foreningens hjemmeside.

2. Økonomi
   
JB oplyste at grundet stor arbejdsmængde, er opkrævninger for 
grundejerforeningskontingent 2024 desværre ikke kommet ud rettidigt.

Opkrævninger udsendes snarest af KG via mail til foreningens medlemmer, 
betalingsfristen vil være 25. maj 2024.

JB oplyste, at der er stadigvæk er 6 restancer – og det blev besluttet, at der 
udsendes endnu en rykker. Sidste rykker udsendes om ca. 14 dage.
JB tilskriver restanter.

Hjælper denne ikke vil restanter blive sendt til inkasso.

3. Henvendelse fra medlemmer

Bestyrelsen har modtaget henvendelse fra et medlem vedr. eksisterende 
vejafmærkning af Krogvej, dæksler for nedløbsbrønde samt opkørte rabatter.
HB kontakter kommunen vedr. disse emner.
Samtidigt kontakter HB medlemmet og oplyser at græsset i rabben langs 
Krogvej skal slås, da der er lagt store sten i rabatten – hvilket udgør en  
trafikfarlig risiko.

Bestyrelsen har modtaget henvendelse fra medlem vedr. evt. kommuneskift.
Bestyrelsen retter henvendelse til medlemmet om, at dette skal behandles 
andet steds. 



4. Planlægning af Sankthansfest 

Bestyrelsen drøftede den nuværende situation på fællesarealet. Dette er 
stadigvæk meget vådt, og arealet vil løbende blive vurderet.

Endelig beslutning om gennemførelse af Sankthansfest træffes i starten af 
juni måned – når vi forhåbentlig får er lang tør periode. 

5. Friarealet

Bestyrelsen havde på sidste bestyrelsesmøde besluttet, at græsset skulle have 
været slået inden rådyrene fik lam.
Men grundet vejrsituationen i foråret har dette ikke været muligt, 
græsslåningen gennemføres derfor omkring medio august

Bestyrelsen afventer svar fra Køge kommune vedr. tilskud til barkflis – kommer 
formodentlig medio juni.

6. Fiberhuset

Bestyrelsen afventer svar fra Waoo ang. fremsendt opgørelse.
.

7. Næste møde

Næste bestyrelsesmøde afholdes den 10. september 2024 kl. 19:30 hos JB. 

8. Eventuelt

Ingen bemærkninger.


